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Tisztelt Elnök Asszony!

„Mit tesz a szocialista kormány a marihuána fogyasztásának visszaszorításáért?" címmel a
Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani Kiss Péterhez, a Szociális és Munkaügyi
Minisztériumot vezető miniszterhez . A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr!
A kormány a közelmúltban benyújtotta jelentését „A kábítószer-probléma visszaszorítása
érdekében készített nemzeti stratégiai program megvalósulásáról, az ellátó-intézményrendszer
átvilágításáról és hatékonyságvizsgálatáról (2003-2005 . évek vonatkozásában)" címmel . A
jelentés szerint a tiltott szerek közül a marihuána életprevalencia értéke messze a
legmagasabb, vagyis ennek a szemek a fogyasztása vált az elmúlt években a legelterjedtebbé .
Számos újabb kutatásból kitűnik, hogy a marihuána fogyasztása jelentős mértékben
hozzájárulhat a pszichózis, illetőleg a skizofrénia kialakulásához, ráadásul szakemberek azt is
bizonyították, hogy e drog fogyasztása is okozhat függőséget .

Kérdezem Miniszter Urat :
Fenti tények ismeretében, változott-e, változik-e a szocialista kormány eddigi drogpolitikája?

Mit tesz a szocialista kormány a marihuána fogyasztásának visszaszorításáért?

Vannak-e az illetékes szerveknek kifejezetten a marihuána fogyasztásának viss zaszorítását célzó
drogprevenciós programjai? Hány forintot költ idén a kormány ezek támogatására?

Tisztelettel várom érdemi válaszait .

Írásbeli kérdés
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